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 על סדר היום:  
 

 דבר ראש העיר. .1
 

 אישור חברי דירקטוריון מטעם העירייה לחברה לפיתוח תרבות וספורט בנווה מונוסון בע"מ )חל"צ(. .2
 

מונוסון, נפגעי משבר  -אישור מועצת העיר להארכת נוהל מתן הנחות בארנונת מגורים לתושבי יהוד .3
 הקורונה.

 
אישור מועצת העיר למינוי מירי אור גוטפריד, מנהלת אגף החינוך, לשמש כחברה, במקומה של הגב'  .4

חווה ביאלקוביץ', בוועדות הבאות: הועדה לקידום מעמד הילד, הועדה למאבק בסמים, הועדה למיגור  
 האלימות.

 
לשמש כחברה בוועדה  אישור מועצת העיר למינוי הגב' נעמי קרלשטיין, מנהלת בית הספר יהודה הלוי,   .5

 לקידום מעמד הילד, במקומה של מנהלת בית הספר שפרשה, הגב' יולי לנקרי. 
 

בוועדה   .6 כחברה  לשמש  במעלה,  הספר  בית  מנהלת  הרוש,  אילנית  הגב'  למינוי  העיר  מועצת  אישור 
 לקידום מעמד הילד.

 
מו של איתן בן צבי,  אישור מועצת העיר למינוי ליאוניד גינזבורג, מהנדס העיר, לשמש כחבר, במקו .7

 בוועדות הבאות: ועדת מל"ח, הוועדה להקצאת קרקעות. 
 

אישור מועצת העיר למינוי שירלי גלס קרונר, דוברת העירייה, לשמש כחברה, במקומו של תומר תדהר,  .8
 בוועדת מל"ח.

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 פרוטוקול 
 

 דבר ראש העיר   -   1סעיף מס'  
 

. ערב טוב לכול חברי  2/21לכולם. אנחנו פותחים את ישיבת המועצה מן המניין  ערב טוב     יעלה מקליס:
חולים פעילים,    192המועצה, ולהנהלת העיר שנמצאת איתנו. נתחיל בכמה עדכונים. הסטטוס נכון לרגע זה,  

תושבים. מנה    13,038נפטרים יהי זכרם ברוך. מתחסנים מנה ראשונה    10מבודדים.    362מאומתים פעילים.  
בשעה טובה, שיהיה לכולם    106. בשבוע שעבר גם חוסן התושב המבוגר ביותר בעיר, בן  7,307שניה כבר  

את חורשת המאה, כחלק מהשצ"פ החדש   106-בריאות טובה. שטחים ירוקים. חנכנו עם התושב המבוגר בן ה
מוצקין. פארק לב   ושביל האופניים שבין אלפרט לטלבי. סיימנו את סלילת שביל האופניים והמדשאה בגינת

יהוד, חלק מהשצ"פ הסתיים, ועכשיו נתנו לציבור לבחור את המתקנים בחלק הדרומי של לב העיר, ואנחנו 
בימים   וייהרס  היום,  גודר  לי"  "בגד  של  המבנה  הצפוני.  בחלק  למתקנים  ציבור  שיתוף  לקראת  מתכוננים 

הקבלן של היזם מבצע    - "פ "אזורים"  הקרובים ויהיה חלק מהפארק, ו"בגד לי" עובר לסעדיה חתוכה. שצ
כרגע תיקונים לקראת תחילת העבודות על השצ"פ. בעוד כעשרה ימים בעז"ה הוא ייכנס לפתח את השטח  
הזה שכולם מחכים לו, בפינה של רחוב אשכנזי. פארק המשחקים הסמוך לאולם "ששון", גם החלו עבודות,  

ב השצ"פ  לפיתוח  העבודות  יסתיימו  גם  הבא  חתוכה  ובשבוע  ובסעדיה  טרומפלדור  פינת  קצת 65הרצל   .
פעילות של קהילה ותרבות שקיימנו בזמן האחרון. חילקנו את משחק המונופול "העיר שלי" עם הרחובות  
והאטרקציות בעיר שלנו, לגני החובה וכיתות א' עד ד', כדי שתהיה להם פעילות במהלך הסגר. לרגל חודש 

ו'. ציינו את טקס יום הזיכרון הבינלאומי לשואה, -לל לילדי כתות ה'החלל הישראלי, גם חילקנו ערכות ח
בזום, בטקס מאוד מרגש עם ילדים, תלמידי תיכון שלנו, ותלמידי תיכון בביאליסטוק עם סגן ראש עיריית  
ביאליסטוק, ושאגב, אציין שהוא ברך בעברית, ויחד עם שורדת שואה, שסיפרה את הסיפור שלה, איך היא  

, מגרמניה דרך שוויץ ועלתה לארץ. בנוסף, לכבוד ט"ו בשבט חילקנו לשורדי השואה  4יתה בת  ברחה כשהי
בעיר עציצים, לסמל את הצמיחה וההתחדשות שהם עדות לעניין הזה. בנושא של חינוך, אני שמחה לומר  

לפ  היתר  להוצאת  אנחנו מתקדמים  "הרצל" החדש.  לבית ספר  הבינוי  תוכנית  את  אישר  י  שמשרד החינוך 
 התוכנית האסטרטגית למבני חינוך. אלו העדכונים במסגרת דבר ראש העיר. נעבור לסדר היום. 

 
יש לי שאלה, אם אפשר. אם תוכלי להאיר את עינינו לגבי השטח במוצקין, הרי זה  שטח  אמנון סעד: 

, ויש גם  של מועצה מקומית סביון. זה לא דבר שבשגרה, שאנחנו משקיעים כסף ברשות מוניציפאלית אחרת
איזה פרוטוקול שם בתוך המועצה הזאת, שאומר שאנחנו גם נקבל עוד עשרה דונם לכביש פנימי, משהו כזה.  

 תוכלי להאיר את עינינו על מה מדובר?
 

אין שום הסדר כזה. מועצה מקומית סביון יכולה להחליט מה שהיא רוצה. מעולם לא היה  יעלה מקליס: 
 שאמור להצטרף כולו לשטח השיפוט של יהוד. 1041מ"ל/הסדר כזה. החלק הזה הוא חלק מת

 
 אמור, אבל כרגע הוא לא בשטח השיפוט שלנו.  אמנון סעד: 

 
 הוא אמור להצטרף אלינו.  יעלה מקליס: 

 
 אמור. אמנון סעד: 

 
, וכל הדיבורים על ויתורים כאלה ואחרים, אין להם שום מאחז 1041כן. הוא חלק מתמ"ל/ יעלה מקליס: 

 בזה.
 

בקשה   סעד:   אמנון שיש  הזאת,  המועצה  של  בפרוטוקול  שמה  מופיע  הוויתורים.  על  מדבר  לא  אני 
 בוועדת גבולות.

 



 
 

 נכון. נכון. יעלה מקליס: 
 

את העשרה דונם האלה אלינו, הם מבקשים להעביר את העשרה דונם האלה אלינו.  להעביר   אמנון סעד: 
 הם מבקשים?

 
 - יש בקשה להעביר את העשרה, יותר מעשרה, כל השטח, כל הרצועה, כל הרצועה הזאת יעלה מקליס: 

 
 כן. אבל מי הגיש את הבקשה? אמנון סעד: 

 
 . 4622ת שלנו, כל הרצועה, ממוצקין ועד אמורה לעבור ליהוד מונוסון. זה אמור להיו יעלה מקליס: 

 
 )לא ברור(. הדר מימון: 

 
 אני לא שומעת אותך.  יעלה מקליס: 

 
היא אומרת שלא. לא, אבל זה אמור. אני אומר יש בפרוטוקול שם, שמישהו פנה לוועדת   אמנון סעד: 

 גבולות.
 

 נכון. יעלה מקליס: 
 

 פנו? מי פנה? אם מישהו היה צריך לפנות זה אנחנו. הם  אמנון סעד: 
 

 לדעתי רמ"י פנו, אם אני זוכרת נכון.   יעלה מקליס: 
 

 מי, רמ"י? אמנון סעד: 
 

 כן. יעלה מקליס: 
 

 אוקי. תודה. אמנון סעד: 
 

 . 2כן. טוב. אז הבהרנו את הנושא הזה. סעיף  יעלה מקליס: 
 
 

אישור חברי דירקטוריון מטעם העירייה לחברה לפיתוח תרבות וספורט בנווה מונסון    -   2מס'  סעיף  
 בע"מ )חל"צ( 

 
, החליטה מועצת עיריית  2003זה החל"צ שמועצת העיר אישרה להקים אותו. בחודש יוני   יעלה מקליס: 

אפרים מונוסון, לרשות  יהוד, בהמלצת משרד הפנים, על איחוד רשויות עיריית יהוד, ומועצה מקומית נווה  
  2006מונוסון. הפעילות הקהילתית חברתית במונוסון התקיימה באמצעות העמותה. בשנת  -אחת עיריית יהוד

פורסמו תקנות העיריות בהן נקבעו, בין היתר, סמכויותיו וסדרי עבודתו של הרובע. לאחר קינונו של וועד  
להעניק שירותים חברתיים באמצעות העמותה.   הרובע, שחבריו הינם חברי העמותה, המשיך וועד הרובע

לאור הוראות הרגולציה בנושא תקציב תמיכה בגופים שאינם תאגידים עירוניים או תאגידים מעין עירוניים, 
ועל מנת להסדיר את אופן ההתקשרות והעברת הכספים בין העירייה לעמותת מונוסון, הוחלט על הקמת 

פ ויקיים  שיפעל  עירוני,  מעין  העיר  תאגיד  מועצת  בישיבת  וספורט.  תרבות  קהילה,  אישרה   7/19עילויות 
מועצת העיר הקמת חברה לפיתוח תרבות וספורט בנווה מונוסון בע"מ חל"צ, ותקנון החברה כתאגיד מעין 



ממניות התאגיד, ועמותת הרובע    40%עירוני המשותף לעירייה ולעמותת הרובע. נקבע כי העירייה תחזיק  
. לאור משבר הקורונה  29.11.2019-ות התאגיד. אישור משרד הפנים להקמתה התקבל בממני 60%-תחזיק ב

התאגיד טרם החל פעולתו, וטרם מונו דירקטורים לתאגיד. כעת מבקשת העירייה לקדם את הפעלת התאגיד.  
בר  לתקנון. בן ציון רזניק חבר מועצת עיר. גל לניאדו גז  13ולמנות את נציגיה בתאגיד זה, בהתאם לסעיף  

העירייה, נציג מקרב עובדי העירייה, ובועז אלון תושב העיר, נציג ציבור.  צורף לכם אישור משרד הפנים  
 להקמת התאגיד וקורות החיים של בועז אלון. שאלות, אם לא, אני מעלה את זה להצבעה. הצעת החלטה.

 
וא נראה לי מינוי ראוי מאוד  אני רוצה לציין משהו. אני כרגע לא מתנגד לסיפור הזה, ובני ה הדר מימון: 

 לתאגיד הזה. לגבי שאר האנשים, אני לא מכיר. 
 

 את גל לניאדו, גזבר העירייה, אתה לא מכיר? יעלה מקליס: 
 

סליחה. לא, את הנציג ציבור. אני מבין שהחלטתם כאילו לצמצם את השליש, שליש, שליש  הדר מימון: 
 כי חסרים אנשים לא? 

 
 לא. ממש לא. יעלה מקליס: 

 
 למה לא שליש, שליש, שליש.  הדר מימון: 

 
 שליש, שליש, שליש. יעלה מקליס: 

 
 כן. זה מה שאני אומר. שלושה לצמצם לא לעשות את זה מעבר לגודל של אחד, אחד, אחד.  הדר מימון: 

 
 זה שליש, לא הבנתי.  יעלה מקליס: 

 
זה לא הטיעון, הטיעון הוא אחר. הבנתי מה הרעיון. אני סומך על בני שייצג אותנו נאמנה  הדר מימון: 

בתאגידים  בזמנו  אז  שאתם  הזה,  בנושא  שדן  לאחרונה  דין  פסק  שנתקבל  לציין  רוצה  כן  אני  הזה.  בעניין 
ב נמצאים  לא  הירוקה"  "יהוד  חברי  ואז  האופוזיציה,  לחברי  יחסי  ייצוג  שיש  קבעתם  אחד  העירוניים,  אף 

 מהדירקטוריונים של הישוב.
 

 זה לא נכון.  יעלה מקליס: 
 

ולכן רציתי לציין את זה, שזה נבקש מאדון יועץ משפטי, שיבחן את העמידה של התאגידים   הדר מימון: 
הייצוג   לבקשתי.  הדין  בפסק  שנקבע  כמו  העירוניים.  בתאגידים  העיר  מועצת  חבר  של  והייצוג  העירוניים 

הפט כבר,  זה  כבר  היחסי  הזה  הנושא  אז  בסדר?  בדיוק.  חודש  לפני  העולם  מן  שעבר  פטנט  זה  הזה  נט 
 מאחורינו, לא נתווכח על ייצוג יחסי. טוב? יעלה.  

 
 -אני לא יודעת איפה השאלה. הפנית ליעוץ המשפטי יעלה מקליס: 

 
חן מינוי לא, מה זה הפניתי ליועץ המשפטי? אני אומר כי הנושא הזה נמצא כרגע על השול הדר מימון: 

לעוד פעם של דירקטור, נציג חבר מועצת העיר, לתאגיד עירוני. את כל הנציגים שקבעתם עד כה, קבעתם  
בהתאם לאיזה שהיא תזה שאומרת שיש ייצוג יחסי לחברי אופוזיציה. התזה הזאת לא נכונה, היא ירדה בפסק  

ההרכב, את הנציגות של חברי המועצה  דין לפני חודש ימים. אני מבקש להתאים את התאגידים העירוניים ואת  
בהתאם, לפי הייצוג היחסי של הסיעות במועצה. זה מה שנקבע בפסק הדין. פשוט. לא אופוזיציה ולא כלום.  

 יש?
 

 הוא יבדוק את זה, אני מניחה. יעלה מקליס: 
 

 נעביר לו את פסק הדין. הוא בודק כבר הרבה דברים, הרבה שנים. הדר מימון: 



 
 ן. טוב.  כ יעלה מקליס: 

 
 בודק. הדר מימון: 

 
 אני רגילה לקולגיאליות יותר בין עורכי דין, אבל בסדר.   יעלה מקליס: 

 
 הכל בסדר. הדר מימון: 

 
לניאדו הוא מינוי ראוי, אז נשאר גם בועז אלון.  טוב, אז אם בני רזניק הוא מינוי ראוי וגל   יעלה מקליס: 

 -אז אני מעלה את זה להצבעה. מי?
 

 מי זה בועז אלון?  : הדר מימון
 

 בועז אלון הוא בעלה של מנהלת הלשכה שלך, נכון?  אמנון סעד: 
 

 לא, הוא אפילו, אני לא יודעת איך להגיד, הוא בן זוג.   יעלה מקליס: 
 

 אין עם זה בעיה?  הדר מימון: 
 

 )מדברים ביחד(
 

 - לא, השאלה, אם הוא הדר מימון: 
 

 הוא יושב ראש הנהגת ההורים של בי"ס "אורנים". האמת שלא,,, יש בעיה עם זה?  יעלה מקליס: 
 

 אין ניגוד עניינים עם הדבר הזה? הדר מימון: 
 

ור מינויים המינוי, ככל שהוא יאושר על ידי המועצה, הוא יעבור לבדיקה של הוועדה לאיש גיל סימנהויז: 
במשרד הפנים, והוועדה בודקת אם יש ניגוד עניינים. אני לא יודע אם הם בני זוג, אני לא יודע אם הם נשואים.  

 יש טופס הצהרה שהוא ממלא. הוא נבדק על ידי הוועדה לאישור מינויים במשרד הפנים. 
 

 ו נציג ההורים. נכון? חבר מועצת עיר, לדוגמא, לא יכול להיות חבר בהנהגת ההורים א הדר מימון: 
 

 זה מועצת עיר, זה משהו אחר לגמרי. : שמואל רוטמן
 

 לא, אבל הוא נציג של תאגיד עירוני, לא? הדר מימון: 
 

 ייבדק. צודק. בסדר. יעלה מקליס: 
 

 זוגה של היועצת האישית שלך או משהו?מה, אתם לא רואים טעם לפגם בזה שהוא גם בן   הדר מימון: 
 

 היא הרל"שית של הלשכה.  יעלה מקליס: 
 

 רל"שית במשרת אמון. הדר מימון: 
 

 כן.  יעלה מקליס: 
 

 -אז הדר מימון: 



 
זה   יעלה מקליס:  יש בעיה, אז בוודאי  ביניהם. אבל אם  את טיב היחסים  רואה, אני לא מכירה  אני לא 
 - יועלה על ידי

 
 טוב, אז תעלו את זה בטופס ניגוד עניינים. הדר מימון: 

 
בסדר גמור. טוב, אז כפוף לבדיקת היועץ המשפטי. מי בעד? פה אחד? ויקטור אתה בעד?   יעלה מקליס: 

 ושימי אתה בעד. כולם בעד. טוב אז פה אחד. תודה רבה. התקבלה החלטה.
 

 אחד.   : פה הצבעה 
 

מועצת  החלטה  העירייה  :  מטעם  כדירקטורים  הבאים  הדירקטורים  מינוי  את  אחד  פה  מאשרת  העיר 
 בחברה לפיתוח תרבות וספורט בנווה מונוסון: 

 

 בני רזניק, חבר מועצת העיר 
 גל לניאדו,  גזבר העירייה 

 בועז אלון, נציג ציבור  
 )בכפוף לבדיקת היועץ המשפטי ואישור ועדת המינויים במשרד הפנים( 

 
 

מונוסון,  - אישור מועצת העיר להארכת נוהל מתן הנחות בארנונת מגורים לתושבי יהוד   -   3סעיף מס'  
 נפגעי משבר הקורונה. 

 
- אישור מועצת העיר להארכת נוהל מתן הנחות בארנונת מגורים לתושבי יהוד  -   3סעיף   יעלה מקליס: 

את התקופה של ההחלטה שקיבלנו בשנה שעברה    ונוסון, נפגעי משבר הקורונה. אנחנו בעצם רוצים להאריךמ
כדי להקל על תושבים שנפגעו מאוד מהקורונה. יש פה איזה תיקון בנוסח, נפלה פה טעות סופר. בטעות נלקח  

 הנוסח לפני התיקון אז גל אם תאיר את עינינו. פשוט רוצים להתאים את זה להחלטה הקודמת. 
 

מתאימים את זה בצורה ברורה להחלטה הקודמת וממשיכים  התיקונים כרגע זה תיקונים ש  גל לניאדו: 
אותה. בטעות נלקחה הטיוטה של לפני התיקונים שהיו בישיבת מועצת העיר בשנה שעברה, שעסקה בנושא.  

, שלושה חודשים סך הכל. בדברי הסבר פשוט 2021אז קודם כל ההנחה המחודשת היא לפברואר עד אפריל 
בגוף הנוהל, התיקונים שתואמים לדיון הארוך שהיה פה, בשנה קודמת, הינם  נרשם בטעות ינואר עד אפריל. ו

 לנוהל, שצורף לכם בחומר.  4בסעיף 
 

 איזה חודשים אמרת? שימי בונפיל: 
 

 . שלושה חודשים קודם כל. כן. בסדר?2021פברואר, מרץ, אפריל  גל לניאדו: 
 

 זה לא מה שכתוב פה מה שאנחנו דנים בוועדה.  שימי בונפיל: 
 

ינואר, פברואר, מרץ אפריל  גל לניאדו:  נרשמו ארבעה חודשים,  רגע, רגע. בדברי הסבר פה בטעות 
, שהיה לשלושה חודשים סך הכל, וגם פה אנחנו נותנים  2020-. אנחנו עקביים עם הנוהל שאישרנו ב2021

 .2021-את זה לשלושה חודשים ב
 

 זה מינואר עד מרץ?  שימי בונפיל: 
 

 רואר מרץ אפריל.  לא. פב גל לניאדו: 
 

 אנחנו כבר בראשון לפברואר.  שימי בונפיל: 
 



 
 

זה לא. שימי, זה בכל מקרה שלושה חודשים. פברואר, מרץ אפריל. זה אחד. ובגוף הנוהל,   גל לניאדו: 
. ההכנסות בתקופת ההרעה הכלכלית לגביה מבוקשת ההנחה, של המחזיק בנכס ובן  4התיקונים הינם, בסעיף  

.  2019ו, קטנו בשיעור של שלושים אחוז, ויותר, לעומת התקופה המקבילה אשתקד בשנת  זוגו המתגורר עימ
, כמו שהיה פה בדיון בשנה הקודמת. זה 30%אלא    20%, לא קטנו בשיעור של  20%כלומר התיקון הוא לא  

ו )התא  . סכום ההכנסות של המחזיק ובן זוגו, המתגורר עמ5תיקון אחד. תיקון שני, בסעיף הבא אחריו, סעיף  
המשפחתי( לא עלה בתקופה שקדמה להרעה הכלכלית לגביה מבוקשת ההנחה על פי שתיים מהשכר החודשי 
הממוצע. כלומר במקום פי שלוש, זה פי שתיים,  ובתקופה שקדמה להרעה הכלכלית. הנוסח הוא הנוסח 

 , כן? זהו, אלה התיקונים.2020שאושר במועצה אחרי דיון ארוך באוגוסט 
 

מה  טמן: שמואל רו  לא  עכשיו?  עד  והמקבלים  המבקשים  אחוז  מה  לשאול.  אינפורמציה  בשביל  אפשר 
 אחוז. אפשר רק לאינפורמציה? הייתה היענות? היו בקשות?

 
בבדיקה אחרונה שעשינו, סך הכל היו    2020שעשינו אנחנו מדברים על  כן. בבדיקה האחרונה         גל לניאדו:

 מבקשים, לפי הנוהל הזה.   13
 

 זה בנוסף לוועדת נזקק.  שימי בונפיל: 
 

בנוסף לוועדת נזקק. מבקשים סך הכל. לא כולם קיבלו, חלק בכלל קיבלו לפי וועדת נזקק,   גל לניאדו: 
 לו גם. שלושה שלא קיב- חלק קיבלו, והיו אולי שניים

 
 או שנתנו להם כסף.  שימי בונפיל: 

 
 לא. אז הם קיבלו אבל דרך וועדת נזקק. גל לניאדו: 

 
 כן.  שימי בונפיל: 

 
 כי אמרנו לא יהיה כפל, כן הגבוה מבניהם. גל לניאדו: 

 
 זה גם משהו, זה בסדר גמור. שימי בונפיל: 

 
מועצת העיר מאשרת בזאת את הארכת נוהל מתן הנחות בארנונת מגורים   -הצעת החלטה   יעלה מקליס: 

ומתן   הגזבר,  לנו  שעשה  לתיקון  ובהתאם  למצורף  בהתאם  הקורונה,  משבר  נפגעי  מונוסון,  יהוד  לתושבי 
 הנחות לזכאים. מי בעד?  

 
 : פה אחד. הצבעה 

 
  - ים לתושבי יהוד  מתן הנחות בארנונת מגור מועצת העיר מאשרת פה אחד את הארכת נוהל    : החלטה 

 מונוסון, נפגעי משבר הקורונה, המצ"ל ומתן הנחות לזכאים. 
 

תודה רבה. נקווה שלא נצטרך יותר, ושאחרי אפריל נחזור לאיזה שיגרה, ואנשים יחזרו לעבודה    יעלה מקליס: 
 ואפשר יהיה לנהל חיים נורמאליים יותר.  

 
 

 
 
 
 



 
אישור מועצת העיר למינוי מירי אור גוטפריד, מנהלת אגף החינוך, לשמש כחברה,    -   4מס'  סעיף  

במקומה של הגב' חווה ביאלקוביץ', בוועדות הבאות: הועדה לקידום מעמד הילד, הועדה למאבק  
 בסמים, הועדה למיגור האלימות. 

 
ב יעלה מקליס:  גם  אותה  שהחליפה  במירי,  חווה  את  מחליפים  פשוט  בתפקיד  אנחנו  בוועדות  תפקיד, 
 הסטטוטורי.

 
 לי יש שאלה למירי. אני מניח שהיא בטח פה או שלא.  הדר מימון: 

 
 לא. יעלה מקליס: 

 
אם הנושא של המכרז של המכונות והמענה על חוזר מנכ"ל משרד החינוך ונושא איסור  הדר מימון: 

אם  שנתיים  כבר  עליה  חוזר  שאני  הזאת  הספציפית  הבעיה  הספר,  בתי  לתלמידי  מסוכרים  מוצרים  מכירת 
הנושא הזה טופל? יש אלפיים תלמידים בבית הספר התיכון, רובם ככולם תושבי יהוד. אני חושב שזה נושא  

זה תחת אחריותו,    שהוא די חשוב וטעון טיפול. אולי עוזר ראש העיר יוכל להידרש לנושא הזה. לקחת את
תוך כמה ימים אני מניח שיהיו תוצאות. זה פשוט אי אפשר למשוך את זה כל כך הרבה זמן,  זה כאילו נודף  
מזה ריח רע, כאילו מישהו מרוויח מזה כסף חס וחלילה. זה לא, לא נראה לי שזה לא מטופל בגלל שאני לא 

ני חושב שפה כל חבר מועצה, הדבר הזה מטריד  יודע מה, נופל בין הכיסאות או מה הסיפור בדבר הזה? א
 אותו. לא?

 
 -טוב, מירי הבטיחה לך התייחסות. זה לא קשור גם לתפקידה יעלה מקליס: 

 
 לא, את גם מירי גם גיל, גם היועץ המשפטי, גם הגזבר.   הדר מימון: 

 
 כן. יעלה מקליס: 

 
 המפלט האחרון. עכשיו אני פונה לעוזר ראש העיר, בתקווה שהוא יהיה הדר מימון: 

 
 מי זה עוזר ראש העיר?  ויקטור ג'נח: 

 
 בחור נחמד, שמה. הדר מימון: 

 
 )מדברים ביחד(

 
 בסדר, רועי רשם לפניו. מי בעד?  יעלה מקליס: 

 
 : פה אחד. עה ב הצ 

 
גוטפריד, מנהלת אגף החינוך, לשמש  : מועצת העיר מאשרת פה אחד, מינוי הגב' מירי אור  החלטה 

 חברה בוועדות, כדלהלן: 
 חברה ומזכירת הוועדה   - הועדה לקידום מעמד הילד   
 חברה   - הועדה למאבק בנגע הסמים  

 חברה    - הוועדה למיגור האלימות  
 
 



 
 

אישור מועצת העיר למינוי הגב' נעמי קרלשטיין, מנהלת בית הספר "יהודה הלוי",    -   5מס'  סעיף  
 לשמש כחברה בוועדה לקידום מעמד הילד, במקומה של מנהלת בית הספר שפרשה, הגב' יולי לנקרי. 

 
ביקשתי לבדוק את הנושא,  שימי ביקש לבדוק את הנושא של אילנית, מנהלת בית ספר  יעלה מקליס: 

עלה", אם אפשר את שתיהן. אז זה בסדר? העלנו את זה כנושא נוסף. אז אני כבר לא בחמש זה נעמי  "במ
ובשש זה אילנית. אז בואו נאשר את זה בקלות. מועצת העיר מאשרת מינוי הגברת נעמי קרלשטיין, מנהלת 

  בי"ס "יהודה הלוי" או בית החינוך "יהודה הלוי", כחברה בקידום מעמד הילד, מי בעד? 
 

 : פה אחד.  הצבעה 
 

: מועצת העיר מאשרת פה אחד, מינוי הגב' נעמי קלרשטיין, מנהלת  בית הספר יהודה הלוי,  החלטה 
 כחברה בוועדה לקידום מעמד הילד. 

 
 

אישור מועצת העיר למינוי הגב' אילנית הרוש, מנהלת בית הספר "במעלה", לשמש    -   6מס'  סעיף  
 כחברה בוועדה לקידום מעמד הילד. 

 
 . מי בעד?  6מקריאה את סעיף  יעלה מקליס: 

 
 : פה אחד.  הצבעה 

 
מינוי הגב' אילנית הרוש, מנהלת בית הספר "במעלה", לשמש  : מועצת העיר מאשרת פה אחד,  החלטה 

 ם מעמד הילד. כחברה בוועדה לקידו 
 
 

אישור מועצת העיר למינוי ליאוניד גינזבורג, מהנדס העיר, לשמש כחבר, במקומו של   -  7סעיף מס' 
 איתן בן צבי, בוועדות הבאות: ועדת מל"ח, הוועדה להקצאת קרקעות. 

 
 . מי בעד?  7מקריאה את סעיף  יעלה מקליס: 

 
 : פה אחד.  הצבעה 

 
מינוי ליאוניד גינזבורג, מהנדס העיר, לשמש כחבר, במקומו של    : מועצת העיר מאשרת פה אחד, החלטה 

 איתן בן צבי, בוועדות הבאות: ועדת מל"ח, הוועדה להקצאת קרקעות. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
אישור מועצת העיר למינוי שירלי גלס קרונר, דוברת העירייה, לשמש כחברה, במקומו    -   8מס'  סעיף  

 של תומר תדהר, בוועדת מל"ח. 
 

. מי בעד? )פונה לשירלי( את צריכה לצאת מאולם הישיבות, כמקובל  8מקריאה את סעיף   יעלה מקליס: 
 במקומותינו.

 
 שירלי גלס קרונר יוצאת מהישיבה. 

 
 מי בעד?   יעלה מקליס: 

 
 פה אחד.     הצבעה:

 
: מועצת העיר מאשרת פה אחד, מינוי שירלי גלס קרונר, דוברת העירייה, לשמש כחברה בוועדת  החלטה 
 מל"ח. 

 
 שירלי גלס קרונר נכנסת לישיבה. 

 
)פונה לשירלי( אני שמחה לבשר לך שאת חברת וועדת מל"ח באופן רשמי על פי החלטת            יעלה מקליס:

צת העיר. פה אחד. כל חברי המועצה תמכו בבחירתך. חלק מחברי המועצה ביקשו שתספרי קצת על  מוע
 עצמך, אם אפשר. תנו לה מיקרופון.

 
ערב טוב, אז שמי שירלי, ואני הדוברת החדשה. נעים מאוד. אני מגיעה מרקע של פרסום       שירלי גלס קרונר:

יתון מעריב, סוף שבוע כתבתי. עבדתי במוזיאון תל אביב,  יחסי ציבור אסטרטגיה. עבדתי בעבר, התחלתי בע
. אחרי זה עבדתי במשרד פרסום גם מגזרי. אני באה מתחום של כתיבה, "כמרקון, מרקטינג קומיוניקיישן"

במשרד  ציבור  ויחסי  אסטרטגיה  לקוחות  כסמנכ"ל  האחרון  תפקידי  את  סיימתי  קופירייטרית.  אני  במקור 
 קרימלובסקי כהן. 

 
 בהצלחה שירלי. היא עובדת כבר שבוע שלישי.   ליס: יעלה מק 

 
שבמועצת עיר, ובכלל ברשות מקומית,  שירלי אנחנו מאחלים לך הרבה בהצלחה. תזכרי   הדר מימון: 

השליחות שלנו היא כמשרתי ציבור. אוקי? זה התפקיד שלנו. אנחנו לא פה בעלי הבית אלא אנחנו משרתי  
שעובדים   מהפרסומים,  תמיד  יקבלו  שהתושבים  והתחושה  עינייך,  לנגד  יהיה  תמיד  שזה  חשוב  ציבור. 

 בשבילם. זה מאוד חשוב. 
 

ת יעלה מקליס:  רבה.  את  תודה  סוגרים  אנחנו  החשובה.  התוספת  על  הדר  רבה  תודה  שירלי.  רבה  ודה 
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 הישיבה ננעלה. 
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